
Artikel 44 vragen participatietraject invulling buitenterrein Hof van Sion

Op 25 januari jl. ontvingen bewoners van en rondom de Hof van Sion een brief van de

gemeente met een oproep om mee te denken over de invulling van het buitenterrein van de

Hof van Sion.Ook via de sociale media werd hiertoe opgeroepen. Dit tot grote verbazing van

menig inwoner, want in 2019 heeft er ook al een participatietraject plaatsgevonden rondom

ditzelfde gebied en hieruit zijn mooie ontwerpen gekomen die draagvlak hadden bij alle

bewoners. Ook is  met de toen nog toekomstige bewoners van de Hof van Sion gesproken over

de invulling van dit terrein en zijn daar ook ideeën opgehaald. Wij.Rijswijk is groot voorstander

van participatie, maar nu hebben we over dit nieuwe traject toch onze vraagtekens. Daarom de

volgende vragen aan het college.

1. Wat is de reden dat het participatietraject opnieuw uitgevoerd gaat worden?

2. Wat wordt er met de input van het traject uit 2019 en uit de bijeenkomsten met

bewoners van de Hof van Sion  gedaan?

3. Waarom zijn de plannen die toen bedacht zijn niet uitgevoerd na oplevering van de

woningen?

4. Is het misschien mogelijk om de genoemde nieuwe behoeften toe te voegen aan deze

plannen?

5. Waaruit blijkt dat er nieuwe behoeften zijn, aangezien ook de toekomstige bewoners

van het Hof van Sion betrokken zijn in het traject van 2019 en ook hun eigen

bijeenkomsten hebben gehad?

Door het inzetten van een nieuw participatietraject zijn er ook andere zaken die voor

bewoners en Wij.Rijswijk vragen oproepen. Bewoners ervaren het als gevaarlijk dat hun

kinderen nog steeds op straat moeten spelen ondanks toezeggingen dat er snel iets met het

buitenterrein ging gebeuren. Ook waren er afspraken met de Oranjevereniging over

deelgebruik van het terrein. Als laatste is Wij.Rijswijk erg benieuwd of het vervallen Koetshuis

ook een bestemming gaat krijgen. Daarom hierover de volgende vragen:

6. Kan er op korte termijn tegemoet gekomen worden aan de wens van de bewoners van

de Hof van Sion om eventueel tijdelijke speeltoestellen neer te zetten zodat de

kinderen daar niet alleen maar op straat hoeven te spelen?

7. Welke toezeggingen zijn er gedaan aan de Oranjevereniging over het gebruik van het

buitenterrein? Zijn deze afspraken ook onderdeel van dit traject en kan de

Oranjevereniging ook in de nieuwe plannen activiteiten organiseren op dit terrein

naast hun eigen terrein?

8. In het eerste traject is ook gesproken over het betrekken van het koetshuis in de

ontwikkeling van de ruimte. Is het de intentie om dat alsnog te doen? Zo niet, wat zijn

dan de plannen voor het koetshuis en zijn historische waarde?
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